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Protected A / Protégé A 

Q&A #2 
ADDENDA #1 

 
Date: December 15, 2023 
 
Replacement of cold room (2) in building 46 – Sherbrooke Research and Development Centre 

  La version française se trouve à la page suivante 

__________________________________________________________________________________ 
 

Bidders must make sure that their bids are based on the latest version of the tender documents 
published and take into consideration the following amendments and information, including any 
information provided on amendments or Q&A previously published for this project. 
 
Bidders that do not comply with this requirement will be discarded. 
_________________________________________________________________________________ 
 
Q4 : Simply to ensure that the equipment will indeed be installed outside as mentioned in Q&A #1 

attached. Because in the description of the work it’s mentioned indoor units installed on existing 

supports in the adjacent mechanical room. 

'Plan, supply and install two cold rooms at building 46. One cold room at 4 degrees C and one for 

freezing at -20 degrees C. The dimensions of the rooms 3.66 m x 3.01 m x 2.43 m (12 x 10 x 8 ft). 

Installation of compressors/condensers in the adjacent mechanical room on a new shelf. 

Demolition of old cold rooms. Relocation and redevelopment of fire and electrical detection services.’ 

 
A4 : The equipment can be installed outdoors or indoors. Outside, these can be installed by supports to 
the foundations of the building. Indoors, they can be installed in the same location as existing 
equipment, but in a new rack. For an indoor installation, it is necessary to ensure that ventilation is 
adequate and that it’s code compliant. 
 

 

ADDENDA :  
 
Attached is Building 46 Plan with a minor modification. This plan replace the one attached to Q&A #1 
and will be added to the Specifications. 
 
 

All other terms and conditions remain the same 
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Protected A / Protégé A 

 
 

Q&R #2 
ADDENDA #1 

 

 
Date: Le 15 décembre 2023 
 
Remplacement de chambres froides (2) au bâtiment 46 – Centre de recherche et de 

développement de Sherbrooke 

The English version can be found on the previous page. 

________________________________________________________________________________ 

 

Les soumissionnaires doivent s'assurer que leurs propositions soient basées sur la version la plus 
récente des documents de soumission publiés et prennent en considération les informations ci-
dessous, incluant toute information déjà publiée lors des amendements ou Q&Rs antérieurs.  
 
Les propositions ne respectant pas cette exigence seront rejetées. 
__________________________________________________________________________________ 
 
Q4 : Simplement pour m'assurer que les équipements seront bel et bien installés à l'extérieur tel que 

mentionné dans la Q&A #1 en pièce jointe. Car dans la description des travaux on mentionne des 

unités intérieures installées sur les supports existants dans la salle mécanique adjacente.  

‘Planifier, fournir et installer deux chambres froides au bâtiment 46. Une chambre froide à 4 degrés C 

et une pour la congélation à -20 degré C. Les dimensions des chambres 3,66 m x 3,01 m x 2,43 m (12 

x 10 x 8 pi). Installation des compresseurs/condenseurs dans la salle mécanique adjacente sur 

une nouvelle étagère. Démolition des anciennes chambres froides. Relocalisation et réaménagement 

des services de détection incendie et électrique.’ 

 
R4 : Les équipements peuvent être installés à l’extérieur ou à l’intérieur. À l’extérieur, ceux-ci peuvent 
être installés par des supports aux fondations du bâtiment. À l’intérieur, ils peuvent être installés au 
même endroit que les équipements existants, mais dans une nouvelle étagère. Pour une installation 
intérieure, il faut s’assurer que la ventilation soit adéquate et conforme aux normes. 
 

 

ADDENDA :  
 
Ci-joint le plan du bâtiment 46 avec une légère modification. Ce plan remplace celui joint au Q&R#1 et 
sera ajouté au Devis. 

 

Toutes les autres conditions et exigences demeurent inchangées. 
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